
Okrajna učit, konferenca 
za cerkniški šolski okraj. 
se ie vršila 3. iuliia t. I. v Cerknici. Vodil 
to ie nrav spretno okrai. šol. nadzornik 
tov. Miloš Kabai. Za svojega namestnika 
ie imenoval tov. Kobala. za zaoisnikarici 
oa sta bili izvolieni tovarišici Premrov im 
Ukmar iz Cerknice. Konference sta se 
udeležila tudi g. vladni svetnik Fran Žuo
nek. ki ii ie prisostvoval do konca ter e. 
dekan Juv;inec iz Cerknice. 

Nadzornikovo poročilo ni bilo suho
parno :n šablonsko. kot smo bili navajeni, 
nač pa polno zlatih zrn za olodonosno 
delovanje učiteiistva v šoli in v učiteljski 
orcanizaciii. 

Tov. Kosin ie izdelal podrobni učni 
načrt iz zemlieoisia in zgodovine, kar bo
de vsakdo orav s pridom porabil. 

Tov. Kobal ie poročal o kmetijskem 
nouku v osnovni šoli. V svoiem referatu 
ie pokazal, kako ie vzbuiati veselie in 
zauimanie do kmet. stanu ori mnogih 
predmeiih osnovne šole. 

Poročal ie nato še o šolskih zamudah 
ter stavil primerne predloge, ki nai bi iih 
imoštevale šolske oblasti. 

Sklenilo se ie uvesti na vseli šolah 
'Vidrovo »Moie nrvo berilo« in »Šolski 
list«. Čemivčeva računica 1. in 2. zvezek 
nai se čimorei nonatisne. 

Snreiet ie bi! samostoien nredloe tov. 
Kobala. da se kaztmieio z globo 2—5 di
narjev starši onih otrok, ki imalo v šol. 
naznanilu v vedenju 4 ali 5. 

Tov. Modičeva 'e oroti ocenievaniu 
učiteiistva oo šol. voditeliih. Tov. Kobal 
se v bistvu strinia s oredlouom. stavi na 
iznreminievalni nredlog nai se izreče 
službena ocena kivno novodom nadzoro
van ia šole ori kraini učit. konferenci, kar 
ie bilo soglasno soreieto. 

Ker ni bilo več kakega oredloea. za
klmo predsednik konferenco, tov. Kobaf 
pa se mu zahvali za snreino vodstvo. 

Po konferenci se ie vršil skupen obed 
v hotelu Zumer. Učiteljstvo ie bilo za 30 
K izborilo oostreženo. Obeda se ie udele
žil tudi g. vladni svetnik, ki ie naklonil za 
konferenco 600 K. za kar mu bodi na tem 
mestu izrečena zahvala' 


